
 

,                                      Protokół z posiedzenia Rady  

Osiedla „Świerczewo”   z dnia 22.05.2019 r. 

 

 W posiedzeniu udział wzięli Radni   Rady Osiedla Świerczewo,  

Lista obecności radnych  ROŚ- załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. Stwierdzono obecność   

13   radnych, co stanowi kworum posiedzenia. 

                       Przewodniczący    Rady    Marek  Duklanowski    powitał      zebranych  Radnych  i        

zaproponował następujący porządek :  

 1/  Odczytanie  protokołu z poprzedniego posiedzenia  ROŚ  z dnia 14.05.2019  r.  celem  

Zatwierdzenia -sekretarz  Rady  - przyjęcie protokołu.  

2/ Korekta planu rzeczowo – finansowego na rok 2019 / podjęcie uchwały Nr 2/19/. 

3/ Zawarcie umowy zlecenia z p. Jadwigą Bieńkowską na sprzątanie siedziby ROŚ. Podjęcie  

uchwały Nr 3/19.. 

4/  Podział diet dla zarządu   – podjęcie uchwały4/19 

5/ Podjęcie Uchwały  w sprawie wydania opinii na zbycie bez przetargowe na użytkowanie 

wieczyste działki w obrębie geodez. 2011 części działek 181/1. Uchwała nr 5/19 pismo 

Wydz.Zas. i Obr. Nieruchomości. 

6/ Plan organizacji spotkań wyjazdów w III Kw. 2019 r./pożegnanie lata – propozycje. 

7/ Funkcjonowanie Klubu Seniora. 

8/ Plan zebrań-/ drugi poniedziałek miesiąca. 

9/ Wolne wnioski- sprawy wniesione. 

Zaproponowany porządek zebrania   został  przyjęty jednogłośnie  11  głosów za. 

 AD1 Protokół z poprzedniego posiedzenia z dnia 14.05.2019 r. przeczytała   sekretarz rady 

Jadwiga Śnieg . Protokół został przyjęty jednogłośnie 13 głosów  za. 

AD.2 Następnie przystąpiono do dyskusji   nad uchwaleniem korekty planu  f – rz. Na rok 2019. 

– podjęto uchwałę  nr 2/19.  jednogłośnie – 13 głosów za.  /plan f.rz. po korekcie w załączeniu/. 



AD.3 .Następnie  podjęto  uchwałę o zawarcie umowy zlecenia  z panią Jadwigą BIEŃKOWSKĄ. 

Od 01.06.2019 do 31.12.2019r z wynagrodzeniem miesięcznym  85,- zł brutto miesięcznie. 

Uchwałę  87/18 podjęto  jednogłośnie  - 12 głosów za. 

AD 4. Następnie  przystąpiono do podziału diety uchwalono , że kwotę  przewodniczącego w 

wys. 402,62 zł. w okresie od  22.05.2019r do 31.12.2019 r. należy podzielić dla Tomasza 

Przymusińskiego, Joanny Karolczuk, Jadwigi Śnieg i Tomasza Borowskiego równo  do 25%kwoty 

przewodniczącego. Podjęto Uchwałę nr 4/19 12 głosów za 1 wstrzymujący. 

AD.5 Następnie przystąpiono do dyskusji w sprawie pisma Urzędu Miasta W .Zasobu I Obrotu 

Nieruchomościami WZON/-I6841.9.2017.RS UNP: 36794/WZiON/-XIV/17 Podjęto uchwałę   nr 

5/19 o treści – zaopiniować pozytywnie wniosek w sprawie zbycia w drodze bez przetargowej i 

przekazanie  nieruchomości gruntowych w obrębie geodezyjnym 2101 Szczecin Pogodno przy 

ul. Świerczewskiej 7  w użytkowanie wieczyste lub na  własność część  gminnej działki  nr 181/1 

z ibr. 2101 o pow. 130 m2 z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej i położonej przy ul. Świerczewskiej 7 oraz sprzedaży części gminnej 

działki nr  181/1 z Obr. 2101 o pow. 24m2  z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania przyległej nieruchomości położonej przy ul. Gronowej 51. Podjęto powyższą  

uchwałę 12 głosów za 1 głos wstrzymujący. 

AD.6  Przystąpiono  do  dyskusji    na  temat  planu  wyjazdów,  uroczystości  w  III  kw.  Ustalono  

zorganizować  2  wyjazdy  nad  morze  w  miesić    czerwiec  –  sierpień  2019  postanowiono  do 

tematu wrócić na następnym zebraniu ustalić osoby odpowiedzialne. 

AD.7 Rozpoczęto dyskusje na temat funkcjonowania Klubu Seniora zaproponowano przeznaczyć 

kwartalnie 200zł. /kawa ciastka itp. Ustalono wrócić do tematu na następnym zebraniu. 

AD.8 Ustalono że zebrania RADY odbywać się będą w drugi poniedziałek miesiąca o godzinie 

18,00 i w miarę potrzeb./pilne sprawy/. 

AD.9 W toku dyskusji  Radna Ewa Kaszuba zgłosiła sprawę opuszczonego budynku przy ul. 

Janusza 1.Problemem budynku postanowił zająć się przewodniczący. 

.  

 

                          Na tym posiedzenie zakończono, Pan Przewodniczący   podziękowała za                           

przybycie i  zaprosił na zebranie które odbędzie się w dniu 10.06.2019 r. o godz.18,00 w 

siedzibie ROŚ.. 

 

Protokołował Sekretarz ROŚ                                                                            Przewodniczący   ROŚ 

   Jadwiga  Śnieg                                                                                                      Marek Duklanowski 
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